
Poznań, 23.01.2018r  
 

Maria Lisiecka- Pawełczak  
 
Radna Miasta Poznania  
 

Pan  
 

Grzegorz Ganowicz  
 

Przewodniczący Rady Miasta Poznania  
 

 
Interpelacja  

 
 

Dotyczy:  Kontrole palenisk domowych przez strażników miejskich. 
 
Sezon grzewczy w pełni. Spalanie odpadów w przydomowych kotłowniach to nadal poważny 
problem. Legalność stosowanego opału powinna być w tym okresie przedmiotem licznych 
kontroli na terenie nieruchomości mieszkalnych. 
 
Bardzo proszę o odpowiedź na pytania:  
Ile kontroli dotyczących legalności używanego opału przeprowadziła straż miejska w roku 
2017? 
Ile było ujawnionych nieprawidłowości w roku 2017? 
Ile z tych kontroli (w roku 2017) zostało zakończone mandatem? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
       
Z góry dziękuję za odpowiedź.  
 
 
 
 

Z poważaniem,  
 

Maria Lisiecka – Pawełczak  
 
 


